
   

     

证书编号： R306Q03834

证书首次注册日期： 2020 年 07 月 28 日

本次证书发证日期： 2020 年 07 月 28 日

证书有效截止日期： 2023 年 07 月 27 日

其 质量管理体系 已通过申一检测认证有限公司的评审；符合

宁波天祺实业有限公司

兹证明

资质许可范围内塑料饮水杯的生产

获证组织必须根据认证服务合同规定定期接受监督审核并经审核合格后此证书方继续保持有效。

认证证书是否有效应登陆 www.shen1.net 或扫描以上二维码查询。本证书信息亦可在国家认证认可监督管理

委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询。

地址：中国·上海·漕河泾开发区松江高科技园莘砖公路 258 号 34 幢 1401 室     邮编：201612

签发：

注册地址：
 

统一社会信用代码：913302265511423553

浙江省宁波市宁海县力洋镇金港路 21 号

经营地址：
 

宁波天祺实业有限公司:浙江省宁波市宁海县力洋镇金港路 21 号

认证范围：
 

 



Certificate No： R306Q03834
First Registration Date： Jul 28, 2020

Date of Issue： Jul 28, 2020
Certificate expiry date： Jul 27, 2023

has been assessed by SYIC Certification and found to comply with

Ningbo Tianqi Industrial Co., Ltd.

This is to certify that 
The QUALITY MANAGEMENT SYSTEM of

for the scope of activities
Production of plastic drinking cups within the scope of qualification  

The certificated organization must be regularly monitored and audited according to the provisions of the 
certification service contract, and this certificate will continue to be valid after passing the audit.
Login www.shen1.net or scan the QR code to check the certificate is valid or not. The certificate information is 
also available on the CNCA official website: http://www.cnca.gov.cn.

Address: Room 1401-2, Building 34, No 258, Xinzhuan Road, Songjiang District, Shanghai    Post Code:201612

ISSUED

：

Ningbo Tianqi Industrial Co., Ltd.: No. 21, Jingang Road, Liyang Town, 
Ninghai County, Ningbo City, Zhejiang Province

Business  Address： 

Registered Address： No. 21, Jingang Road, Liyang Town, Ninghai County, Ningbo City, 
Zhejiang Province

Organization  Code：913302265511423553


